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Aan  alle leden van de politieke partijen te Dalfsen & College van Burgemeester en Wethouders der 

Gemeente Dalfsen: 

 

Hedenmorgen las ik, met belangstelling, een stukje over de gedachten van de CDA-er de heer Jan 

Uitslag, die paal en perk wil stellen aan de “geluidsoverlast” die bij evenementen wordt ondervonden 

door burgers. 

Wellicht, ten overvloede, ik schrijf deze brief op persoonlijke titel! 

Ik ben zelf vaak betrokken bij het organiseren van verschillende evenementen, waarbij getracht 

wordt vanuit ( welke organisatie dan ook ) Dalfsen op de “kaart” te zetten. 

Dat vergt inspanning van de organisatie, van degene die optreden en van het publiek. Vooraf wordt 

al zittende aan tafel met de Gemeente Dalfsen, de normering voor het toegestane decibelniveau 

besproken en vastgelegd. Ik geef dat door aan de optredende partij. Logisch, zou zijn dat er op de 

avonden dat er optredens en geluid zijn er dan gecontroleerd ( wie?) zou worden. Pas dan kun je 

daadwerkelijk aangegeven waar men over de schreef is gegaan.  

Onderlaatst was hier de kermis, ik heb in mijn buurt niemand gehoord die er echt last van had en ik 

woon toch vrij dichtbij. Dikwijls, zijn de klagers – sorry dat ik het zeg – nu niet diegene die zich ook 

daadwerkelijk bij het dorp en de tradities die daar mee samenhangen, zich verbonden voelen. 

Merkwaardig dat in dit verband, de Gemeente wel over wil gaan tot het realiseren van een 

activiteitenterrein achter het Gemeentehuis. Wanneer de bebouwing gereed is en de gebouwen 

bezet worden met personen die hier zijn komen voor de rust en niets met het dorp an sich te maken 

willen hebben, zal het klachten gaan regenen. 

Tevens is merkwaardig in dit verband, dat ik nooit enig bericht of ontvangstbevestiging heb gekregen 

voor mijn waarschuwing omtrent dit gebeuren, nu al weer enkele jaren geleden verzonden. Daarin 

stelde ik, dat de Gemeente Dalfsen er goed aan zou doen om in de prestatieovereenkomst met 

Volker Wessels, op te nemen, dat de nieuwe bewoners niet kunnen klagen over datgene wat sinds 

jaar en dag hier in Dalfsen t.b.v de Dalfser bevolking wordt georganiseerd. Om te voorkomen dat er 

Ommer toestanden komen, van nieuwkomers in de appartementen  aan de Molenwerf en gelijk 

beginnen te ageren tegen de Ommer Bissingh. 

Weet u, geachte leden van de politieke partijen te Dalfsen en geacht college van Burgemeester en 

Wethouders, waar ik de Dalfser bevolking wel over hoor klagen? 



Over het weinige toezicht op straat, over de vernielingen die aangericht worden aan de winkels in de 

Prinsenstraat, terrasschermen kapot slaan, plantenbakken van Mariani vernielen, bij de Brinkhof en 

dan in de laatste plaats niet te vergeten de ettelijke keren dat er gemeentelijke plantenbakken omver 

worden geworpen. 

Daar, zou meer op gelet moeten worden en actie op moeten worden ondernomen. 

Ergo….het plan van Gemeentebelangen om uit te wijken naar Bellingeweer is dus zo gek nog niet, 

dan blijven jullie alle komende commotie van nieuwe bewoners voor. 

Ik hoop dat hier iets mee gedaan wordt. Uiteindelijk mag een mens nooit de hoop laten varen, want 

bestaat er geen sticker…Er is Hoop? 

 

Met vriendelijke groet, 

Lex Bol szn 


